
J e g y z ő k ö n y v

Készült: Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és  Területfejlesztési 
Bizottsága  2014.  április  1-jén  15:00  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  tanácstermében  megtartott  
rendkívüli nyílt üléséről

Jelen vannak: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke, Balogh Gábor, Szucsányiné Csordás Mária tagok

Távollévők: Hornyák Balázs, Szalai Gábor tagok

Meghívottak:  Szente Béla polgármester
Dzsupin Imréné EKSZB elnöke
Borbás Elvira OKKSB elnöke

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző
           Sahin-Tóth Jenőné pü.csop.vezető
           Balázs Beatrix ig.csop.vez.

      
Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke: Köszönti  a  megjelenteket,  a  bizottsági  ülést  15:00  órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy 3 fő bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A jegyzőkönyv vezetésére Trencsényi Daniellát, a jegyzőkönyv hitelesítésére Balogh Gábor bizottsági tagot 
kéri fel. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a jegyzőkönyvvezető és a hitelesítő személyére tett javaslatot 
3 igen   szavazattal elfogadta.   

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendeket: 1.)Előterjesztés a Fekete István 
Általános Iskola épület-karbantartására, 2.) Szóbeli előterjesztés Haj-A Csapat Egyesülettel kötendő 
szerződésre, 3.) Szóbeli előterjesztés hitelkérelemhez szükséges benyújtandó dokumentumokra, 4.) 
Tájékoztató a Nemzeti Adatvédelmi és Információszabadság Hatóság döntéséről, 5.) Előterjesztés 
Poncz Fogászati Praxis Kft.-vel kötött ellátási szerződés 1-es számú módosítására

Kérem, aki a napirendi pontokkal, valamint azok sorrendjével egyetért kézfeltartással fogadja el. 

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  napirendi  pontokra,  azok  kiegészítésére  és 
sorrendjére,  valamint  a  jegyzőkönyvvezető  és  hitelesítő  személyére  tett  javaslatot  3  igen 
szavazattal elfogadta.

A napirendi pontok és azok sorrendje:

1.)Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola épület-karbantartására
2.) Szóbeli előterjesztés Hajt-A Csapat Egyesülettel kötendő szerződésre
3.) Szóbeli előterjesztés hitelkérelemhez szükséges benyújtandó dokumentumokra
4.) Tájékoztató a Nemzeti Adatvédelmi és Információszabadság Hatóság döntéséről
5.) Előterjesztés Poncz Fogászati Praxis Kft.-vel kötött ellátási szerződés 1-es számú módosítására

1.)Előterjesztés a Fekete István Általános Iskola épület-karbantartására

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Most megkaptuk kidolgozva a  három árajánlatot.  A 
kérdésem, hogy melyiket ajánljuk?
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Balogh Gábor tag:  Az lenne kérdésem, hogy nem egyforma anyagokról lenne szó, esetleg utána 
nézett-e a polgármester úr, vagy valaki, hogy közel azonos tudása van-e ezeknek az anyagoknak?

Szente Béla  polgármester:  Megközelítőleg közel  azonos anyagokkal  dolgozik az  első kettő,  a 
harmadik  az  nem,  de  hozzáteszem,  hogy  ott  szállítással  együtt  értendő  az  anyag.  Javaslom a 
pénzügyi  bizottságnak,  hogy  mérlegeljen.  Van  nekünk  autónk,  a  szállítást  meg  tudjuk  oldani, 
szerintem 80.000-100.000.- Ft a szállításért egy kicsit sok. 

Balogh  Gábor  tag: Ha  megközelítőleg  azonos  anyagokkal  dolgoznak,  akkor  javaslom  a 
legolcsóbbat elfogadásra, az első árajánlatot. 

Szente Béla polgármester: Mindegyik árajánlat 700 m²-re van felmérve, ez nem csak erre az utca 
felőli homlokzatra vonatkozik, hanem felmérték azokat a részeket is, például az udvar felőli részt, 
ahol omlik a vakolat. Én azt javaslom a pénzügyi bizottságnak, hogy az első két árajánlat közül 
döntsön és javasolja a Képviselő-testületnek.

Balogh Gábor tag: A közeli településeken lévő festékboltokban, például Pilisen nem lehetne ezeket 
megrendelni?

Szente  Béla  polgármester:  A környező  településeken  lévő  festékboltokon  keresztül  történik, 
ráadásul nincs időnk további árajánlatokat bekérni. Kettő közül csak tudunk dönteni, főleg, hogy 
kettőt a környékbeli festékbolt ajánlott.

Dzsupin Imréné EKSZB elnöke:  Az első árajánlatnál olvashatjátok, hogy az van ide írva, hogy 
leszínezve, a másodiknál pedig a színezési felár 20.000.- Ft. Tehát most benne van, vagy nincs az 
anyagárban? Mert szerintem még ezért fizetni kell a másodiknál. Azt javaslom, hogy fogadjuk el az 
elsőt, mert ott benne van az anyagárban a színezés.

Szucsányiné Csordás Mária tag: Én is az elsőre szavazok.

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke:  Akkor  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Arató Máté Reparo Szerviz Kft. árajánlatát fogadja el. Aki 
ezzel egyetért, kérem kézfeltartással fogadja el.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen    –  egyhangú  –  szavazattal  az  alábbi   
határozatot hozta:

     Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
      Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságának

 27/2014.(IV. 01.) PTB.
határozata

a Fekete István Általános Iskola épület-karbantartásáról

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Arató 
Máté Reparo Szerviz Kft. árajánlatát fogadja el. 
Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, PTB elnöke
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2.) Szóbeli előterjesztés Haj-A Csapat Egyesülettel kötendő szerződésre

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Átadnám a polgármester úrnak a szót.

Szente Béla polgármester:  Kaptunk erről egy felhívást, hogy nyilatkoznunk kell, hogy a Hajt-A 
Csapat Egyesület tagja kívánunk maradni 2014-től 2020-ig, vagy nem. Eddig is a tagja voltunk, de 
ha nem akarunk, akkor bizonyos pályázatokon sem vehetünk részt. Ezt a határozatot, amit hozunk 
majd el kell küldeni az egyesület számára.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy továbbra is tagjai maradjunk a Hajt-A Csapat Egyesületnek, valamint 
kérje fel a polgármestert és a jegyzőt a szerződést aláírására.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen    –  egyhangú  –  szavazattal  az  alábbi   
határozatot hozta:

     Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
      Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságának

 28/2014.(IV. 01.) PTB.
határozata

a Hajt-A Csapat Egyesülettel kötendő szerződésről 

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
továbbra  is  tagjai  maradjunk  a  Hajt-A Csapat  Egyesületnek,  valamint  kérje  fel  a 
polgármestert és a jegyzőt a szerződést aláírására.
Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző

3.) Szóbeli előterjesztés hitelkérelemhez szükséges benyújtandó dokumentumokra

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Polgármester úr kérlek tájékoztass minket.

Szente  Béla  polgármester:  A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottságnak  olyan  javaslatot  kell 
tennie  a  Képviselő-testületnek,  hogy  elvi  döntést  hoz,  hogy  megvalósítja  az  Egészségügyi 
Intézményt. Felkéri a polgármestert, hogy kezdje meg a tárgyalásokat, kéjen be három árajánlatot 
tervezésre,  valamint  közbeszereztetni  kellene.  Tehát  ilyen  döntést  kell  hozni,  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottságnak, hogy ezt javasolja a Képviselő-testületnek.
 
Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Szavazársa bocsátja polgármester úr által elmondottak 
alapján a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen    –  egyhangú  –  szavazattal  az  alábbi   
határozatot hozta:

     Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
      Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságának

 29/2014.(IV. 01.) PTB.
határozata
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A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy elvi 
döntést hozzon arról, hogy megvalósítja az Egészségügyi Intézményt (Egészségház) és 
a megvalósításhoz három tervezőtől kérjen be árajánlatot.  Kérje fel  a polgármestert, 
hogy kezdje meg a tárgyalásokat és az árajánlatokat kérje be
Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

4.) Tájékoztató a Nemzeti Adatvédelmi és Információszabadság Hatóság döntéséről

Szente Béla polgármester:  a február 27-i testületi ülése elhangzott már egyeszer. Megkéri jegyző 
asszonyt, hogy még egyszer számoljon be róla. 

Vargáné  Vass  Éva jegyző:  az  önkormányzat  Képviselő-testületét  feljelentette  egy monorierdői 
lakos, miszerint a Képviselő-testület nem adta ki számára a piac és az iskola ellenőrzéséről készült 
előterjesztést. Arra kötelezik a Képviselő-testületet,  hogy ezt adják ki. Tájékoztatta a Képviselő-
testületet, hogy megkapta a feljelentő a szükséges dokumentumot. Még azt is kifogásolták, hogy az 
információs önrendelkezésről szóló törvény nem az 1. számú melléklete szerinti bontásban szerepel 
a közérdekű adat a honlapon. Ez folyamatban van, csinálják, próbálják a lehető legrövidebb idő 
alatt ezt megtenni, hogy megfeleljen ennek a tagolásnak. Nem az a baj, hogy nincsenek rajta, hanem 
az, hogy nem abban a szerkezetben van. Megpróbálják abban a szerkezetben felrakni. Ugyan ebben 
a témában érkezett egy másik elmarasztalás a Kormányhivatal részéről, hogy ezt a két határozatot 
majd vissza kell vonniuk, amiben azt mondták, hogy nem ismerhető megt harmadik személy által ez 
a  két  jelentés.  Az  kérik  a  bizottságtól,  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Nemzeti 
Adatvédelmi és Információszabadság Hatóság által Monorierdő Község polgármesteréhez eljuttatott 
felhívásban foglaltak megvalósulásához tett intézkedések végrehajtásával értsen egyet. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottsági elnök: Jegyző asszony által ismetetett határozati javaslatot teszi 
fel szavazásra. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen    –  egyhangú  –  szavazattal  az  alábbi   
határozatot hozta:

     Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
      Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságának

 30/2014.(IV. 01.) PTB.
határozata

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a 
Nemzeti  Adatvédelmi  és  Információszabadság  Hatóság  által  Monorierdő  Község 
polgármesteréhez eljuttatott  felhívásban foglaltak megvalósulásához tett  intézkedések 
végrehajtásával értsen egyet. 
Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

5.)  Előterjesztés  Poncz  Fogászati  Praxis  Kft.-vel  kötött  ellátási  szerződés  1-es  számú  
módosítására
Előadó: Szente Béla polgármester

Szente Béla polgármester:  csupán arról van szó, hogy megváltozott  a címe a Poncz Fogászati 
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Praxis  Kft-nek,  ezért  módosítani  kell  a  szerződés  1.  számú  mellékletét.   A  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy módosítsa a Poncz Fogászati 
Praxis  Kft-vel  kötött  ellátási  szerződést  a  rendelőhelyiség  címének  megváltozása  miatt.  A 
Képviselő-testület hatalmazza fel Szente Béla polgármestert a szerződés alárására. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottsági elnök: Polgármester úr által ismetetett határozati javaslatot teszi 
fel szavazásra. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  3  igen    –  egyhangú  –  szavazattal  az  alábbi   
határozatot hozta:

     Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
      Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságának

 31/2014.(IV. 01.) PTB.
Határozata  

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 
módosítsa a Poncz Fogászati Praxis Kft-vel kötött ellátási szerződést a rendelőhelyiség 
címének  megváltozása  miatt.  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  Szente  Béla 
polgármestert a szerződés alárására. 
Határidő: azonnal
Felelős: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr. Pácziné Félix Annak bizottsági elnök: a bizottsági ülés napirendi pontjai tárgyalásának végére 
értek. Megköszöni a bizottság munkáját. Az ülést 15.40 órakor bezárja.

K.m.f.

Dr. Pácziné Félix Anna      Balogh Gábor
     bizottsági elnök jegyzőkönyv-hitelesítő
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